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إله٘ لا طٗب المٗن إلى بشكزك ٔلا طٗب الٍّار إلا بطاعتك، ٔلا تطٗب الجٍٛ لمحظات إلا بذكزك ٔلا 

 تطٗب الآخزٚ إلا بعفٕك، ٔلا تطٗب الجٍٛ إلا بزؤٖتك

 أِدٙ ثمزٚ جّدٙ إلى:

ًٕ ٔفي إلى وَ كممْ الله بالهٗبٛ ٔالٕقار إلى وَ عمىني العطاٞ بدُٔ اٌتصار ٔصتبقٜ عمىتك نجًٕ اِتدٙ الٗ

 الغد ٔالى الأبد إلى أب٘ الغال٘  حفظْ الله ٔاطاه  في عىزٓ ٔداً ل٘ فخزا

إلى الضٗدٚ التي لم تحزوني وَ دعاّٟا ٔوضاٌدتّا ٔٔقٕفّا ، الى وَ كاٌت وصدر الدعي الٍفض٘ ٔالزٔح٘ ل٘

 اإلى جاٌبي في بعدِا قبن قزبّا إلى عُٕٗ الأون ٔالدت٘ الحبٗبٛ حفظّا الله ٔأطاه في عىزِ

 إلى الغٕال٘  اخٕت٘ إلى رٔح٘ المٕات٘  لايمكَ أُ أٌضٜ دعىَّ حفظّي الله

 الى رفٗقات٘ درب٘ صدٖقات٘ الغالٗات

 فزدا فزدا وَ الصغير الى الكبير كباُالى عاٟمٛ 

 حنان



 

 

 

الحىد لله الذٙ أكزوني بّذا الانجاس المتٕاضع ٔالذٙ اِدْٖ إلى التي ربتني ٔضحت وَ اجم٘ دُٔ كمن أٔ 

 منو

 إلى كن وَ صمكت ب٘ درب الحٗاٚ  الٕعزٚ

 إلى ٌبع الحٍاُ أو٘ العشٖشٚ حفظّا الله

 ٔالى وَ عمىني الصبر ٔالصىٕد رغي المصاعب إلى وَ شق٘ لأٌعي بالزاحٛ

 إلى أب٘ الغال٘ حفظْ الله
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NGBSS

The effect of using artificial intelligence in improving of decision-making 

within the institution (Algeria Telecom - Tiaret ) 

Abstract : 

The study aims to know the effect of using artificial intelligence applications in 

improving the quality of decision-making in the organization (Algeria Telecom - 

Tiaret -) as one of the institutions using this technology, and after analyzing the 

information, we concluded that there is an effect of using artificial intelligence 

applications (its systems) in improving the process Make decision This is 

through NGBSS, which has a major role in facilitating and exchanging 

information within the various interests of the institution, saving time and 

reducing pressure.  .  

Keywords: Artificial intelligence applications, decision-making process 

Systems expertise, quality decision making. 


